



Protokoll Lagledarmöte 15-01

2015-06-08

Närvarande: Leo Överby, LÖ
Ida Peterson, IP
Stina Johansson, SJ
Lotta Holmberg, LH
Jenny Troredson, JT
Ros-Marie Hillbom, RM H
Kajsa Hillbom, KH
Emma Arvidsson, EA
Annelie Andersson, AA

Beslut markeras med fet text!

- §1 **Mötets öppnande:** IP hälsar välkomna och öppnar mötet som genomfördes i samlingslokalen på Anläggningen i Tryggestad.
- §2 **Uppföljningar från årets tävlingar:** 36st Personliga brev skickades ut oktober 2014 till de ryttare som kunde vara tänkbara för att tävla under 2015, JT analyserade resultatlistor. I december 2014 genomfördes ett uppstartsmöte där JT pratade med ryttarna (ponny, häst /hoppning, häst) om deras mål och förväntningar. Catrine Lewin tog på sig att ha hand om Sponsring till lagens utrustning.
Som uppstart genomfördes en mental träning och även en bowlingkväll. SJ tycker samarbetet i har varit bra.
Division 3 ponny har inte haft ngn uppföljning.
Lagryttarna har tillsammans haft genomgångar på tävlingsplatsen och gått banan, som har varit uppskattat och lärande för såväl den enskilda ryttaren som för laggemenskapen och kunna stötta varandra. Lagledarna har kommunicerat med ryttarna om hur de vill ha stöd o hjälp och ryttarna har haft stora möjligheter att få påverka i beslut.
Uppföljning med ponny och hästryttare och för det ska det bli ngn sammankomst i höst vilket planeras in senare.
Lagledarinsats bör ge Funktionärspoäng är önskemål.
- §3 **Lag hösten 2015:**
* Div 2 ponny, Emma Arvidsson. Tävlingsplatser blir Torestorp, Tryggestad, Udden och final i Vetlanda.
* Div 2 Häst, Ros-Marie Hillbom. Tävlingsplatser blir Tryggestad, Oskarshamn, Västervik och final i Växjö
* Div 2 Dressyr, Annelie Andersson. Tävlingsplatser Tryggestad, Sikehamn, Nybro och final i Tingsryd.
Lagledarna har planer för upplägg och träffar för att lagen ska träffas och lite coaching.
- Ryttare enl. Bilaga 2015-05b
- §4 **Ekonomi/inköp:**
- Catrine Lewin har kontakt med sponsorer och kan rutinerna och kommer att



Protokoll Lagledarmöte 15-01

2015-06-08

tillfrågar som stöd o råd.

- Styrelsen får återkomma med ett helhetsgrepp om hur det ska fungera med tilldelning/fördelning och insamling av sponsorpengar/material under året. "Huvudsponsor"?

Viktigt är att det framgår vem som får behålla lagutrustning ordinarie/reserv.

Vad utrustningen består av beror på hur mkt pengar som kommer in från år till år.

- Förslag är att blir det pengar över så kan dom läggas i "en pott" för kommande års satningar.

§5

Kommande aktivitet:

- Styrelsen ska se över lagledare för 2016.

- Lagledare ska få nån "kick off" med information om hur olika saker ska hanteras och vad som gäller.

- Lagledarna tar nu kontakt med sina ryttare och planerar för höstens tävlingar.

Vid Protokollet

Leo Överby

Justeras

Ida Petersson